
 

 

 
 
 

 

 

 

 

 

Saksliste: 
 

Sak nr.  Ansvar Vedlegg 

9/22 Innkalling godkjent 

 

  

10/22 Referat fra 21.02.22- godkjent med små endringer: 

 

  

 Innspill fra BU ønskes tatt med til møte i ledergruppen 2. mai- 22 (legenes driftsgjennomgang) 

 Arbeidsmiljøprosess siste fellessamling 8. juni-? arb. miljø jobbes videre med  

 Retningslinjer likemannsarbeid utarbeides  

 

11/22 Orienteringer Ingvild /Karin 

 

 

 

 Aktuell rapportering fra Brukerutvalgets representanter i ulike fora  

- Rehabiliteringskonferanse digitalt. Rolf Harald deltok: mye om korona langtidsvirkninger,- 

det forskes på 

 

 Brukerutvalgets leder 

- Skal delta på Nasjonal kongress i revmatologisk rehabilitering i Bodø, uke 18-22 

- Leder skal delta i utvalg som skal se på ny sykehusstruktur RS. Hadde ikke anledning til å delta 

i første møte, men orienteringen som der ble gitt er tidligere forelagt Brukerutvalget. Se sak 

15/22 

 

 Ledelsen 

 Målekort orienteringssak. Målekort vedlagt referat.  

- Det «røde» er mye koronarelatert/sykdomsrelatert  

- Legene litt underbemannet, - LIS legestilling utlyst, pr nå 1 søker  

 

12/22 Direktørstillingen ved sykehuset 

 

  

Orienteringssak: 

- Søknadsfrist 1. mai- innstilling ca 25. mai. Noen søkere.  

. 

13/22 NRF «Sjekk deg» kampanjen:  

 

Karin https://www.revma

tiker.no/hjertesjekk

/ 

 

Oppfordre til at den enkelte skal kontrollere sin risiko for hjerte og karsykdommer 

 

Referat 

Møtetype: Brukerutvalget 

Deltakere: 

Forfall:  

Brukerutvalgets medlemmer 

Stine W. Dahl, Leif Petter Hansen 

Sted: Revmatismesykehuset AS, Lille møterom  

Tid: 25.04.2022  Kl. 12.00 -14.00, formøte kl. 11.00 – 12.00 

    

  Møteleder: Karin Honne  

Fra ledergruppa: Ingvild Bø  

 

  Referent: Mai K Karlsen   

file://///sikt.sykehuspartner.no/data/REV/Felles/Felles/Brukerutvalg/referat/Referat%202022/Referat%202022%2004%2025.docx
file://///sikt.sykehuspartner.no/data/REV/Felles/Felles/Brukerutvalg/Møteinnkallinger/Målekort%2002-22%20v%20innkalling%2025.04.pdf
https://www.revmatiker.no/hjertesjekk/
https://www.revmatiker.no/hjertesjekk/
https://www.revmatiker.no/hjertesjekk/


 

 

Sykehusets holdning og rutiner: 

- Pasienter med nyoppdaget inflammatorisk sykdom blir orientert om økt risiko for hjerte/kar 

sykdommer 

- Kolesterolnivå måles jevnlig 

- BT måles jevnlig  

- Kostholdsveiledning  

- Fokus på fysisk aktivitet og trening 

 

RS følger EULARS anbefalinger (2009), og det er tverrfaglig godt ivaretatt  

 

14/22 

 

Dialogkonferanse.  

 

Karin 

 

 

 

- Vært avlyst de 2 siste årene pga korona, regner heller ikke med å kunne gjennomføre 

Dialogkonferanse dette året. 

 

- Istedet vil BU vil reise ut i lokallagene med info om brukerutvalget og om  

Revmatismesykehuset. 
            En person fra RS deltar på dersom mulig ifh   

            til ressurser/ tid. 

 

- Orientering om dette vil bli sendt ut til lokallag og PEF ( psoriasis og eksemforbundet) før 

sommeren slik at lagene kan legge inn besøk fra oss ved planlegging av høstens program 

 

- Forslag: Kan man dra regionalt og flere lokallag møtes samlet? Må se på geografien for å 

tilpasse  

 

-  

14/22-2 Invitasjon til Dialogkonferanse i regi av Karin   

Brukerutvalget Sykehuset Innlandet. 

Ingen har fått invitasjon- kan den ligge hos direktøren??  Dato er 9. mai-22, Brumunddal   

Tema for dialogkonferansen: Framtidig sykehusstruktur innlandet  
Deltar fra BU: Karin og Maj Christin ( M C representerer FFO)  

 

Karin kontakter Geir Silseth for mer info om møtet  

 

15/22 Utvalg for sykehusstruktur 

 

Ingvild /Karin 

 

 

Karin er med som repr fra BU. 

 

«Storsykehus gir liten sjanse for at RS «overlever»? 

Jobbe for å beholde sykehuset som en egen enhet/bestå? Eller jobbe ut i fra hva som er samfunnsmessig 

beste løsning? 

 

Innspill:  

- Moelv eller 0+ er dagens alternativer som kan «redde» RS 

- HSØ ønsker å fortsette med dagens avtale med Revmatismesykehuset om det blir nytt 

storsykehus på Moelv. Dette må sjekkes ut! 

- Vi må ikke gå for sykehus på Hamar- det vil bety fall for RS  

- Fritt sykehusvalg faller fra 2023- hva vil det bety for oss?  Vi eies av Sanitetskvinnene og har 

avtale med HSØ. Frafall av fritt sykehusvalg gjelder ikke private ideelle sykehus?  

o Høringsfrist for dette 1.7  

o Ledergruppa har ikke tatt opp høringen 

- Maj Christin- lenke sendt til medlemmer i brukerutvalget 

 

 



 

16/22 Presentasjoner utarbeidet til bruk ved besøk i 

lokallag/dialogkonferanse  

 

Karin/Ingvild 

 

 

 

 Mandat brukerutvalg 

- BU gjør litt endringer på presentasjonen etter notater på møtet 

 

 Presentasjon RS – for brukere:  

- Revideres fortløpende etter dagens situasjon  

- Kommentar: pasienter er ikke opptatt av lovverket: fjerne siste linje adm dir og 4 

avdelinger og organisasjonskart fjernes. 

- Fjerne Brukerutvalg  

- Fjerne lovgrunnlaget  

- Temadag og gruppetilbud,- forenkle info  

 

Endringer utført og oversendt Karin Honne. Godkjent.  

 

Begge presentasjoner er sendt til BU i mail 02.05.22  
  

17/22 Eventuelt:    

MR: Pasientfortelling: god maskin som viser ting som Aleris ikke har sett på sine bilder.  

Kompetente ansatte. Sykehuset innlandet tolker bildene til RS 

 

Dato for neste møte er 20.06.22  
 

Gjennom Brukerutvalget skal sykehuset sikre dialog med brukerorganisasjonene. 

Vi oppfordrer dere til å ta kontakt med oss om dere ønsker nærmere info om brukerutvalget og saker vi 

jobber med, eller om det er saker dere ønsker at utvalget skal ta opp.  

 

På vegne av leder i Brukerutvalget 

Mai K Karlsen  

Sekretær  


